

SIRUBA®

銀箭牌工業用縫紉機
INDUSTRIAL SEWING MACHINE



visit us at <http://www.siruba.com/>



BC-700/900 SERIES
Bandknife Cutting Machine



| | | | | | | | | | | |
|--|----------------------------|------------------------------------|--|---|---------------------|--|-----|----------------------------|-----|----------------------------|
| BC | - | 700 | | | | | | | | |
| <table border="1"> <tr> <td style="background-color: #fff9c4;">机种别 Model</td> </tr> <tr> <td>运刀裁切机 Bandknife Cutting Machine</td> </tr> </table> | 机种别 Model | 运刀裁切机 Bandknife Cutting Machine | | <table border="1"> <tr> <td colspan="2" style="background-color: #fff9c4;">规格 Specification</td> </tr> <tr> <td style="background-color: #fff9c4;">700</td> <td>臂长 700mm Arm size 700mm</td> </tr> <tr> <td style="background-color: #fff9c4;">900</td> <td>臂长 900mm Arm size 900mm</td> </tr> </table> | 规格 Specification | | 700 | 臂长 700mm Arm size 700mm | 900 | 臂长 900mm Arm size 900mm |
| 机种别 Model | | | | | | | | | | |
| 运刀裁切机 Bandknife Cutting Machine | | | | | | | | | | |
| 规格 Specification | | | | | | | | | | |
| 700 | 臂长 700mm Arm size 700mm | | | | | | | | | |
| 900 | 臂长 900mm Arm size 900mm | | | | | | | | | |

CHARACTERISTICS

LOW VIBRATION AND NOISE

低震动低声量

来自於精密专业设计，底盘结构仿重型吊车设计理念加宽基座纵身，使重心下移，让机器更加稳固。

The precise professional design has low vibration and noise. The chassis structure imitates the heavy crane design idea- widen the vertical base and move down the gravity to make the machine more stable.



CONVERTER, MADE IN JAPAN

日本制变频器

使用维修率低，当电压负荷过大，变频器自我探测电路会显示错误讯息，电控箱外移设计，方便维修。

The converter, made in Japan, has low maintenance. If the voltage is overloaded, the self-detection circuit of converter will display error message. The external electric control box is easy to maintain.



HIDDEN KNIFE BELT TENSION

隐藏式刀带张力控制

保持刀片适当的张力，隐藏式省力拉杆，可简易并快速地更换刀带，及刀带固定磁铁设计，使操作人员更换刀带时更安全。

The latest hidden knife belt tension control can keep the blade in proper tension. The hidden labor-saving bar makes the knife belt replacement easily and quickly, and the knife belt fixed magnet ensures the safety when the operator replaces the knife belt.



KNIFE BELT AND SHARPENING

刀带与磨刀区

刀带冷却用羊毛毡(可添加silicon oil)，避免特殊面料切割时黏刀，磨刀区亚克力外盖设计，避免磨刀时粉尘飞出，避免眼睛工安意外。

The oil felt for cooling knife belt (Enable to add silicon oil) can prevent knife from sticking when trimming special fabric. The knife sharpening area has acrylic outer cover which can protect eyes from the flying dust when sharpen the knife.



KNIFE BELT SAFETY DEVICE

刀带保护装置

机器使用时，可随调整高度伸缩，保护操作人员不小心触碰而受伤。

While using the machine, the knife belt safety device is flexible with adjusting height, which can protect operator from accidental injury due to incautious touch.



HUMANIZED BALL FLOATING

人性化设计

滚珠气浮式桌板，裁切区内用时才吹气，永保持不使用区内闭气，省时省力轻松操作自如，也可保护眼睛不会因为气浮启动时，使异物吹进眼睛。

The humanized ball floating table- blowing in trimming area, stop blowing in non-using area- which is easy to operate and saving time. The ball floating design can prevent foreign material blowing into the eyes when start the floatation.



INDICATION LIGHT AND LED LIGHTING

指示灯与LED灯

运转指示灯装置，在BAND KNIFE 机器启动时，可提醒所有操作人员机器运转中，小心操作，另有LED灯照明设备，让操作人员能清楚掌握切割部位，并可纾解眼睛疲劳。

When BAND KNIFE machine starts, the operation indication light can remind the operator that the machine is running, be careful to operate. LED lighting equipment enables the operator to know the trimming part clearly and relieve eyestrain.



STREAMLINE DESIGN

流线型外观设计

整厂设备的焦点，也是您不可或缺的选择，可自由调整桌子高度并移动，适合不同身高之操作人员，100%台湾制造。

The streamline form is the focus of all equipment and also the one you can not miss. The table height can be adjusted and moved freely to adapt to different operator's height. 100% made in Taiwan.



SPECIFICATIONS

| 机型 Model | BC-700 | BC-900 |
|---|--|-----------|
| 臂长 Arm Size /mm | 700 | 900 |
| 工作台面绩 Table Size /mm | 1800×1500 | 2100×1500 |
| 工作台高度(可调) Table Height (Adjustable) /mm | 850~950 | |
| 最大切割厚度 Max. cutting thickness /mm | 180 | |
| 刀带使用最小宽度 Minimum Width of the Knife /mm | 2.5 | |
| 使用高度 Available Height | 8" | |
| 速度控制(可调) Speed Control (Variable) | 0~1060 m/min (0~60 Hz) | |
| 适切布料 Available Fabric | 一般针织、软性平织布料 General Knitted, Woven Fabrics | |
| 特殊布料适切限制 The applicable restriction of the special fabrics | 硬性牛仔布/硬性胶皮不织布2"以下。 硬塑胶皮/硬PVC皮/合成皮1"以下 Rigid Jean below / Rigid rubberized non-woven fabric below 2". Rigid Plastic leather below / Rigid PVC leather below / Rigid synthetic leather below 1". 附注：以上转弯均有限制 Note: All of the above has turning restriction. | |



The specification and/or appearances of the equipment described in this catalogue are subject to change without previous notice because of modification.

由於对产品的改良更新，本产品型录中之产品规格及外观的修改恕不事先通知。

CAT.S90-28 NOV.09